
 

Till kommunstyrelsens ordförande  

 

Interpellation om bostadsbyggandet i Borlänge 

Det finns ett stort behov av att öka bostadsbyggandet i Sverige i allmänhet och Borlänge i synnerhet. 

Trångboddheten är ett problem ett annat att den uppväxande generationen behöver en bostad för 

att bygga ett eget liv och flytta hemifrån. Ett annat behov är förmågan att vara en attraktiv 

inflyttningskommun när företag rekryterar kompetens. 

Borlänge kommunledning har ägnat tid åt att marknadsföra kommunen på tex Almedalen för att 

fastighetsexploatörer ska komma och bygga flerbostadshus. Men alla vill inte bo i lägenhet. De flesta 

ca 70 % vill äga sin bostad och då är villa eller radhus vanliga alternativ.  

Vi moderater har i flera år efterlyst tillskapandet av attraktiva boendemiljöer för alla typer av 

boenden men lite verkar ha gjorts. Vi kan samtidigt konstatera att Falu kommuns borgerliga 

majoritet framgångsrikt möjliggjort tillskapandet av nya attraktiva bostadsområden med egna hem 

under de senaste åren. Detta har även skett i samarbete med privata markägare. 

 

Med anledning av detta vill jag fråga Jan Bohman: 

 

• Hur ser minoritetens strategi ut för att öka Borlänge som ett attraktivt alternativ för 

bostadsbyggande av egna hem? 

 

• Hur många tomter finns lediga att köpa av Borlänge kommun för att bygga en villa 

idag? 

 

• Hur ser planen ut för att få tag i fler byggbara villatomter? 
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